
THE LEGISLATIVE ASSEMBLY ACT
(C.C.S.M. c. L110)

**Members' Retirement Benefits Regulation,
amendment**

***Members' Retirement Benefits Regulation
amended***

1 The *Members' Retirement Benefits Regulation* made by the Commissioner for MLA Pay, Allowances and Retirement Benefits on October 15, 2004, is amended by this regulation.

2 Paragraphs 1 and 3 of subsection 22(2) are amended by striking out "after the plan is registered" and substituting "after the later of

(a) the day the plan is registered; and

(b) the day the commissioner appointed under *The Legislative Assembly Amendment Act (2)*, S.M. 2005, c. 44, makes a regulation under section 52.12 of the Act to implement his or her decisions."

November 15, 2005
15 novembre 2005

**Legislative Assembly Management Commission/
Pour la Commission de régie de l'Assemblée Législative,**

Hon. George Hickes, Speaker/président

LOI SUR L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE
(c. L110 de la C.P.L.M.)

**Règlement sur les prestations de pension des
députés**

***Modification du Règlement sur les prestations
de pension des députés***

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les prestations de pension des députés* pris le 15 octobre 2004 par le commissaire chargé d'examiner le traitement, les allocations et les prestations de pension des députés.

2 Les points 1 et 3 du paragraphe 22(2) sont modifiés par substitution, à « qui suivent l'agrément du régime », de « qui suivent :

a) la date d'agrément du régime;

b) la date à laquelle le commissaire nommé sous le régime de la *Loi n° 2 modifiant la Loi sur l'Assemblée législative*, c. 44 des *L.M. 2005*, prend un règlement en application de l'article 52.12 de cette loi afin de mettre en œuvre ses décisions, si cette date est postérieure. ».

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba